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Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 
 

Z á p i s n i c a 
 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 01.07.2024 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Základná škola – VZN o zrušení Základnej školy Veľké Orvište a jej súčasti 
5. Zásady hospodárenia s majetkom obce Veľké Orvište 
6. Organizačný poriadok obecného úradu 
7. Rozpočtové opatrenie 03/2024 
8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 
9. Územný plán – IBV Záhumnie, investičný plán – zámer 
10. Žiadosti a sťažnosti od občanov obce 
11. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
12. Rôzne (počet prijatých detí do MŠ, prísediaci na OS PN, kultúrne akcie, 

projektové zámery a realizácia projektov, práce zamestnancov a aktivačných 
pracovníkov, ...) 

13. Diskusia 
14. Uznesenia 
15. Záver 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
Poslanci OcZ jednohlasne schválili program zasadnutia OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 



1. Otvorenie 

 
Štvrté zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ v roku 2024 otvoril a viedol 

starosta obce. Všetci poslanci obdržali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom 
programu e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť všetkých deviatich poslancov, 
čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné.  
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Adelu Jankechovú, za overovateľov 
zápisnice p. Ing. Jozefa Bartka a p. Dušana Kráľoviča. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z 3. zasadnutia OcZ, ktoré sa konalo 
dňa 13.05.2024 boli splnené.  
 
4. Základná škola – VZN o zrušení Základnej školy Veľké Orvište a jej súčasti 
 

Starosta obce predniesol poslancom OcZ návrh VZN č. 4/2024 o zrušení 
Základnej školy Veľké Orvište a jej súčasti. Návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli 
a na webovej stránke obce dňa 27.05.2024. V lehote na predloženie pripomienok 
k návrhu VZN neboli doručené žiadne pripomienky. 

V diskusii poslanci OcZ nemali žiadne pripomienky. 
 

OcZ schválilo VZN č. 4/2024 o zrušení Základnej školy Veľké Orvište a jej 
súčasti. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
5. Zásady hospodárenia s majetkom obce Veľké Orvište 
 

 Starosta obce predniesol poslancom smernicu obce - Zásady hospodárenia 
s majetkom obce Veľké Orvište. Majetok obce Veľké Orvište tvoria hnuteľné 
a nehnuteľné veci vrátane finančných prostriedkov, ako aj pohľadávky a iné majetkové 
práva, ktoré sú vo vlastníctve  obce, alebo ktoré obec nadobudne do vlastníctva.  
Starosta obce navrhol hlasovať o stanovení ceny na zaradenie do majetku obce. 
Starosta obce dal vypracovať návrh VZN so sumou 2 500 Eur. Dodal, že  účtovníčka 
obce a hlavná kontrolórka obce navrhujú stanoviť sumu 1 700 Eur. Starosta obce na 
záver informoval poslancov OcZ, že o každom zaradení do majetku obce budú aj tak 
rokovať poslanci OcZ. 

V diskusii poslanci OcZ nemali žiadne pripomienky k návrhu smernice. 
 

OcZ schválilo smernicu obce Zásady hospodárenia s majetkom obce 

Veľké Orvište. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 

 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 



Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
6. Organizačný poriadok obecného úradu 
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ so zmenami v Organizačnom poriadku 
obecného úradu, ktorého súčasťou je aj Príloha č. 1 – Personálne obsadenie OcÚ 
a OcZ Veľké Orvište. Organizačný poriadok obecného úradu je základnou 
organizačnou právnou normou OcÚ a je záväzný pre všetkých zamestnancov 
pracujúcich na OcÚ. Z Organizačného poriadku bola odstránená základná škola a jej 
súčasť ŠKD, ktoré budú k 31.08.2024 zrušené. V diskusii starosta obce informoval 
poslancov OcZ, že v 28. týždni roka 2024 prebehne výberové konanie na pozíciu 
riaditeľka MŠ. Do výberového konania sa prihlásila len jedna osoba. Pani Marcela 
Palkechová končí na pozícii upratovačka. Od 01.09.2024 ju nahradí p. Kvetoslava 
Vavrová, ktorá bude vykonávať aj funkciu pomocná sila v kuchyni. 
 V diskusii poslanci upozornili na administratívnu chybu (chýbajúce meno 
poslanca p. Dušana Kráľoviča). Starosta obce sa ospravedlnil a dodal, že pre 
zaneprázdnenosť sa vyskytli drobné chyby ako aj napríklad titul poslankyne Sylvie 
Paulovičovej, kancelária OcÚ tieto chyby odstráni do vydania zápisnice. 

 

OcZ schválilo Organizačný poriadok obecného úradu Veľké Orvište. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

  
7. Rozpočtové opatrenie č. 3/2024  
 

Starosta obce v tomto bode programu odovzdal slovo ekonómke Ing. Jane 

Müllerovej, ktorá predložila poslancom OcZ rozpočtové opatrenie č. 3/2024. 

Následne ich informovala o zmene rozpočtu obce v príjmoch aj výdavkoch z dôvodu 

úhrady finančných prostriedkov za spoluúčasť na projekte „Výstavba detského 

inkluzívneho ihriska RODINKA“, vynaložených finančných prostriedkov na zmenu 

územného plánu obce, ktoré boli vykryté z municipálneho úveru a príspevku pre 

odídencov z Okresného úradu, Piešťany. 

 

Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 tvorí prílohu zápisnice. 

 
OcZ schválilo rozpočtové opatrenie č. 3/2024. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 
 

Starosta obce v tomto bode programu odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce  



p. Ing. Emerencii Kollárovej, ktorá OcZ predložila plán kontrolnej činnosti na II. polrok 
2024. Kontrolná činnosť bude vykonávaná najmä v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a príslušných právnych predpisov 
vzťahujúcich sa na príslušné predmety kontrolnej činnosti hospodárskych, pracovných 
zmlúv a prijatých dotácií, kontrola nakladania majetku obce, kontrola účtovníctva, 
kontrola rozpočtovníctva podľa platnej legislatívy, finančná kontrola základnej školy 
k 31.08.2024 z dôvodu vyradenia školy zo siete škôl a školských zariadení v SR, 
finančná kontrola pokladne, kontrola finančných výkazov predkladaných MF k 30.9, 
31.12.2024 a finančná kontrola účtovnej závierky k 31.12.2024. Kontrolná činnosť 
hlavnej kontrolórky v II. polroku 2024 bude realizovaná v kontrolovanom subjekte: na 
Obecnom úrade Veľké Orvište.  Návrh kontrolnej činnosti bol zverejnený na úradnej 
tabuli dňa 15.06.2024. 

 

OcZ zobralo na vedomie plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce na II. polrok 2024. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
9. Územný plán – IBV Záhumnie, investičný plán - zámer 
 
 Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so schváleným Územným plánom – 
Zmeny a doplnky 02/2022 obce Veľké Orvište. Všetky navrhované zmeny boli 
zapracované. Dňa 02.07.2024 bude územný plán obce odovzdaný na Spoločný úrad 
samosprávy, a taktiež bude zverejnený na webovej stránke obce, kde bude dostupný 
pre všetkých občanov. 
 Informoval OcZ o výstavbe radových rodinných domov v lokalite IBV Mlyn, kde 
je dokončená kanalizačná prípojka a začína sa výstavba dažďovej kanalizácie. 
Výstavbu realizuje developer, ktorý je aj vlastníkom pozemkov. Developer už podal 
žiadosť o stavebné povolenie na výstavbu 13 radových rodinných domov s dvomi 
bytovými jednotkami. Developer má v pláne postaviť a skolaudovať rodinné domy do 
jedného roka a následne bude prebiehať predaj domov. 
 Starosta obce informoval OcZ o jednoduchých pozemkových úpravách, ktoré 
spustil schválený zámer na predchádzajúcich zasadnutiach OcZ a nový schválený 
územný plán (v lokalite IBV Záhumnie). Novým územným plánom a následnými 
pozemkovými úpravami obec získa ďalších zhruba 24 000 m² pre výstavbu rodinných 
domov a bytoviek.  IBV Mlyn a IBV Záhumnie by mohli výstavbou bytoviek a rodinných 
domov zabezpečiť pre obec v nasledujúcich rokoch zhruba 500 – 600 nových 
obyvateľov.  
 V súčasnosti je obec zadlžená, spôsobila to realizácia viacerých projektov, 
pretože aj keď z väčšej strany boli projekty financované dotáciami, tak bolo 
nevyhnutné na nich participovať spoluúčasťou a pri každom projekte vznikali aj 
neoprávnené výdaje. Spoluúčasť na projekte výstavby detského ihriska bola vo výške 
5 000,- Eur, náklady na vyhotovenie nového územného plánu obce sú vo výške 
10 000,- Eur a náklady na jednoduché pozemkové úpravy budú predstavovať sumu vo 
výške približne 40 000,- Eur. Taktiež financie, ktoré dostávame zo štátu formou 
podielových daní, boli v porovnaní s rokom 2023 o 17 percent nižšie. 
 Pozemky v lokalite IBM Záhumnie sú v územnom pláne určené na výstavbu 
rodinných domov. Starosta obce navrhol odpredať pozemky v lokalite IBV Záhumnie 
(cca 13 000 m²) parcely č. 911/1 a 827/3 developerovi, čím by obec získala finančné 
prostriedky vo výške cca 400 000,- Eur. Tie by boli použité na vykrytie úveru vo výške 



zhruba 100 000,- Eur, na financovanie jednoduchých pozemkových úprav, na 
rekonštrukciu miestnych komunikácii a taktiež na financovanie projektov, ktoré už 
máme schválené. 
 Starosta obce navrhuje vypracovať posudok znalcom, čím sa stanoví 
predpokladaná hodnota zákazky. Následne budú oslovení minimálne traja súťažiaci, 
aby sa pozemky nepredávali priamym predajom. Zo súťaže vzíde vyššia suma za 
pozemky, a tým bude aj predaj transparentný. 
 
 V diskusii Ing. Jozef Bartko požiadal vypracovať štúdiu na rozdelenie parciel 
(rozparcelovanie) pre následný predaj pozemkov záujemcom, aby sa porovnalo, čo je 
výhodnejšie pre obec.. 
 Starosta obce informoval poslancov, že v prípade rozparcelovania pozemkov 
by musela obec vybudovať infraštruktúru, na čo nemá kapacity a ani financie. Viedlo 
by to k väčšiemu zadlženiu obce, zvýšeniu nákladov na spracovanie štúdií a projektov. 
Z časového hľadiska by sa to minulo účinku, pretože obec nutne potrebuje čím skôr 
stavať, aby sa navýšil počet obyvateľov, čo sa rovná viac financií z podielových daní. 
Dôležité však je, že zodpovednosť za výstavbu a následný predaj by bola prenesená 
na developera, ktorý by dostal tvrdé podmienky na skoré výstavby, podmienky budú 
súčasťou výzvy do súťaže. Banky majú v súčasnosti zvýšené úrokové sadzby na 
hypotekárnych úveroch, čo predstavuje značné riziko s predajom.  
 
 Poslanec Pavol Táborský súhlasil s názorom starostu obce na predaj pozemkov 
ako celku developerovi na výstavbu rodinných domov a bytoviek.  
 
 Poslanec Ing. Jozef Bartko uviedol, že dané pozemky sú na LV evidované ako 
orná pôda, a či sa tak budú aj predávať. 
 Starosta obce uviedol, že v územnom pláne obce sú pozemky určené na 
výstavbu rodinných domov a preto sa budú predávať ako stavebné pozemky, pričom 
cenu stanoví súdny znalec. 
 
 Starosta obce dodal, že pre obec je dôležité sa oddlžiť a získať financie či na 
opravu ciest alebo spoluúčasť na nových už schválených projektoch, pretože paralelne 
predaj zabezpečí nárast obyvateľov – vyššie podielové dane a ďalšie financie z EU v 
dotáciách, ktoré budú smerovať do rozvoja našej obce. Naša obec sa  nachádza už 
v rozvinutom regióne a v súčasnosti nie sme oprávnený žiadatelia pre viaceré výzvy. 
Pritom treba poukázať, že v roku 2027 končí programové obdobie, čo znamená zatiaľ 
koniec pre ďalšie dotácie. 
 Taktiež starosta obce dodal, že v tejto fáze ide len o schválenie investičného 
zámeru na vypracovanie predpokladanej hodnoty zákazky od znalca. Rozhodovať 
o predaji sa bude na nasledujúcich zasadnutiach OcZ. 
 

OcZ schválilo investičný zámer na výstavbu rodinných domov a bytoviek 
v lokalite IBV Záhumnie na parc. č. 827/3 a 911/1 v k. ú. Veľké Orvište, spolu 
o výmere 12 927 m², a vypracovanie znaleckého posudku na stanovenie 
predpokladanej hodnoty zákazky do ďalšieho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

 

 



10. Žiadosti a sťažnosti od občanov obce  
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o podanej žiadosti p. Jána Mokoša. 
Žiada o užívanie pôdy a zobratie úrody z obecného pozemku na parc. č.: 911/1 v k. ú. 
Veľké Orvište, v šírke 21 m na rok 2024, po plánovanú cestu pre výstavbu IBV 
Záhumnie. Nakoľko je pozemok vo vlastníctve obce a jedná sa o nakladanie 
s majetkom obce, je potrebné žiadosť schváliť na OcZ.  
 V diskusii poslanci súhlasili so žiadosťou p. Jána Mokoša o užívanie pôdy. 
 

OcZ schválilo žiadosť p. Jána Mokoša na užívanie pôdy a zobratie úrody 
na parc. č. 911/1, v šírke 21 m, v k. ú. Veľké Orvište po stavebnú cestu pre 
výstavbu IBV Záhumnie. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 Ďalej starosta obce oboznámil poslancov OcZ o podanej sťažnosti p. Romana 
Vavrinca na p. Petra Gregoroviča z dôvodu pretrvávajúceho problému týkajúceho sa 
neudržiavaného brečtanu, ktorý prerastá na jeho pozemok. Neudržiavaný brečtan 
narúša estetický vzhľad pozemku a navyše hrozí aj poškodenie plotu, ktorý oddeľuje 
ich pozemky. Pán Roman Vavrinec viackrát upozornil suseda p. Petra Gregoroviča na 
pravidelnú údržbu zelene, avšak problém stále pretrváva. 
 
 Starosta obce navrhol vyriešiť túto sťažnosť v réžii obecného úradu. Pánovi 
Petrovi Gregorovičovi bude zaslaná výzva na údržbu zelene. 
 
 V diskusii poslanci OcZ súhlasili s návrhom starostu obce. 
 

11. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
 
 V tomto bode podal poslanec Ing. Jozef Bartko návrh na získanie čo 
najpodrobnejšieho prehľadu o množstve komunálneho odpadu a separácie. Tieto 
informácie sa získajú kontrolovaním vyložených smetných nádob pred vývozom a tieto 
nádoby by kontrolovali poslanci OcZ. Prehľad by mal umožniť ľahšie rozhodovanie pri 
schvaľovaní ceny za vývoz (nezvyšovať) komunálneho odpadu, resp. znížiť počet 
vývozov v mesiaci. Zozbieranie dát zo smetných nádob by bolo formou osobných 
prehliadok deň pred vývozom komunálneho odpadu. Zapisovať sa bude množstvo 
odpadu v smetnej nádobe a separácia. Následne sa dáta vyhodnotia. 
  
 V diskusii sa PhDr. Sylvia Paulovičová informovala, ako zozbieranie dát 
ovplyvní cenu za komunálny odpad, nakoľko obec vedie presnú evidenciu o vývoze 
komunálneho a iného odpadu. 
 Taktiež sa vyjadrila aj kontrolórka obce, ktorá uviedla, že vývoz komunálneho 
odpadu jedenkrát za tri týždne je už na hrane.  
 Ing. Jozef Bartko uviedol, že cieľom návrhu je len mať prehľad, koľko odpadu 
sa v skutočnosti vyvezie, či sú nádoby plné a či ľudia separujú, čo by pomohlo pri 
tvorbe, resp. schvaľovaní ceny za komunálny odpad. Podotkol, že momentálne 
evidujeme len dáta od spoločnosti, ktorá vykonáva zber komunálneho odpadu.  
 Starosta obce informoval poslancov OcZ, že je dôležité, aby sa viedla osveta 
o separovaní odpadu a možno aj kontrola kontajnerov. Dodal, že obec má presné 
hodnoty o komunálnom odpade a miere vytriedenosti. Cenu za komunálny odpad 
neurčuje len miera vytriedenosti, uskladnenie či frekvencia vývozov. Zníženie 



frekvencie nie je v priamej úmere s cenou za vývoz, treba brať do úvahy aj komunálny 
odpad v kontajneroch na zbernom dvore, kde sa zvyšuje frekvencia vývozov, tiež 
každoročné navyšovanie cien od Máriusu Pedersen a Kopaničiarskej spoločnosti 
(skládkovanie). A keďže obec nemôže zarábať na odpade, tak stanovenie ceny za 
odpad na nasledujúci rok je podmienené analýzou nákladov za odpad 
v predchádzajúcom roku. V obci začali občania veľmi dobre separovať a tiež využívať 
zberný dvor na vývoz stavebného a objemného odpadu. Tým sa samozrejme aj zvýšila 
periodicita vývozu odpadu zo zberného dvora na 2 x mesačne (pôvodne 1 x mesačne). 
Obec sa snaží vychádzať občanom v ústrety. Je lepšie ak sa odpad vyvezie na zberný 
dvor ako keby mal skončiť na skládkach za obcou . 
 Starosta obce dodal, že obec nemá v pláne zvyšovať cenu za vývoz 
komunálneho odpadu, keď nevieme ako budeme hospodáriť s tohtoročným 
poplatkom. A to budeme vedieť až ku koncu roka 
 Starosta obce navrhol ísť cestou osvety, a to vydaním článku o separovaní 
odpadu v obecných novinách, prípadne zverejnením článku na webovej stránke. 
 

OcZ neschválilo návrh poslanca Ing. Jozefa Bartka na získanie prehľadu 
o množstve komunálneho odpadu a separácie z kontroly smetných nádob 
našich občanov pred vývozom odpadu. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Ing. Jozef Bartko 
 

Hlasovali proti (menovite): Jozef Valo, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia 

Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 Následne poslanec Ing. Jozef Bartko predniesol pripomienky od občanov obce 
na vyklčovanie brehu potoka na Topoľovom II. Stromy a kríky prerastajú hladinu 
a zastavujú resp. hromadia všetok priplavený odpad. 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ, že v minulom týždni už bola zaslaná 
z obecného úradu žiadosť na Meliorácie š. p., Bratislava o vyklčovanie brehu potoka 
v celom k. ú. Veľké Orvište. 
 
 Poslanec Dušan Kráľovič požiadal o vyčistenie vpustí na Topoľovom I. 
a o upozornenie p. Mária Maca na údržbu jeho pozemku na Topoľovom I., ktorý je 
zarastený burinou. 
 Taktiež sa informoval, či sa plánuje s výstavbou cesty na kockovom chodníku 
medzi ulicami Hlavná a Tálová. 
 Starosta obce uviedol, že vpuste budú vyčistené. Dodal, že vpuste sa 
pravidelne 2 x ročne čistia. Informoval poslancov OcZ, že p. Máriovi Macovi bude 
zaslaná výzva a údržbu jeho pozemku. Starosta obce dodal, že nakoľko je obec 
v súčasnosti zadlžená, výstavba cesty sa na kockovom chodníku medzi ulicami Hlavná 
a Tálová neplánuje. 
 

• Počet prijatých detí do materskej školy 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o prijatých deťoch do materskej školy 
v školskom roku 2024/2025, v počte 7 detí. Tri deti neboli prijaté. Starosta obce 
oboznámil poslancov o schválenej žiadosti na projekt „Rozšírenie kapacít MŠ 
Veľké Orvište“, čakáme na zaslanie zmluvy. Kapacita materskej školy sa vďaka 
projektu zvýši o 20 detí. 
 
 
 

 



• Prísediaci na Okresnom súde Piešťany 
 

Starosta obce predniesol poslancom OcZ žiadosť Okresného súdu Piešťany 
o zabezpečenie prísediacich na súde, ktorí sú nevyhnutnou podmienkou pre 
konanie a rozhodovanie pred senátom. Jedná sa o 2 – 3 osoby, ktoré majú 
trvalý pobyt alebo pracujú v obvode súdu, majú vek najmenej 30 rokov a sú 
spôsobilí na právne úkony. 
Starosta obce navrhol poslancom predložiť zoznam vhodných kandidátov do 
ďalšieho OcZ.  

 

• Kultúrne akcie 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ, že k návrhu vydania Orvištských 
novín, ktoré im rozposlal, neboli zaslané žiadne pripomienky. Noviny boli 
odoslané do tlače a v priebehu týždňa budú doručené občanom do poštových 
schránok. 
 
Dňa 27.07.2024 sa bude konať akcia pri príležitosti otvorenia nového detského 
ihriska. Po osadení prvkov bola na mieste zasiata tráva, ktorá je pravidelne 
zavlažovaná a taktiež budú osadené aj dopadové plochy. Starosta obce dodal, 
že do 11.07.2024 by mala byť obec informovaná, či jej bola schválená žiadosť 
o dotáciu na otvorenie detského ihriska. 

 
V dňoch od 09.08. – 11.08.2024 sa budú v našej obci konať Hody. Dňa 
09.08.2024 budú v areáli futbalového ihriska deťom k dispozícii atrakcie, ktoré 
mali byť na akcii Deň detí. Vo večerných hodinách sa predstavia skupiny 
Analical Destroy a NaEx, ktoré bude dopĺňať DJ. Pán Martin Bartko možno 
usporiada hodovú zábavu aj v sobotu v Šport bare a tradične v nedeľu po 
futbalom zápase. 
 
Dňa 24.08.2024 sa bude konať BOVO olympiáda v obci Ostrov. Záujemcovia 
o varenie gulášu a zastrešenie športových disciplín sa môžu hlásiť na obecnom 
úrade.  
 
V dňoch od 26.10.2024 – 27.10.2024 sa uskutoční zájazd na Poľské trhy, ktoré 
má v kompetencii kultúrna komisia. 
 
V mesiaci október je naplánovaná aj akcia Úcta k starším. Jej organizácia závisí 
od schválenia žiadosti o dotáciu na rekonštrukciu kultúrneho domu. 
 
Akcia Hubert sa bude ako každý rok konať v kostole vo Veľkom Orvišti a agapé 
bude po svätej omši pred kostolom. 

 
V diskusii ku kultúrnym akciám sa starosta obce informoval, kto by chcel 

zabezpečiť bufet na akcii Hody. 
Poslanec Ing. Marián Šiška informoval, že DHZO Veľké Orvište vie poskytnúť, čo 

bude treba, ale bufet nebudú zabezpečovať.  
Poslanec Jaroslav Vavrinec informoval, že OŠK Veľké Orvište má záujem 

o zabezpečenie bufetu na akcii Hody 2024. 
Poslanec Ing. Jozef Bartko poďakoval učiteľkám MŠ, DHZO Veľké Orvište, OŠK 

Veľké Orvište za organizovanie športového dňa pre deti, ktorý sa konal 15.06.2024. 
 
 
 
 
 



• Projekty 
 
- Rozšírenie kapacít MŠ Veľké Orvište – boli zaslané dokumenty k príprave 

zmluvy, čakáme na zaslanie zmluvy k podpisu, 
- Rekonštrukcia KD – žiadosť prešla všetkými hodnotiacimi kolami, čakáme 

na zaslanie vyhodnotenia. 
 

• Práce zamestnancov a aktivačných pracovníkov 
 
Aktivační pracovníci vykonávajú základnú údržbu v obci a kosia obecné 
pozemky. 

 

• Zasadnutie Komisie verejného poriadku 
 

Poslanec Ing. Jozef Bartko informoval OcZ o zasadnutí Komisie verejného 
poriadku dňa 29.05.2024 v zasadačke obecného úradu. Prejednávala sa 
sťažnosť p. Karola Podhorného na p. Radovana Folajtára z dôvodu napadnutia 
včelami. Po výmene názorov a diskusii medzi zúčastnenými sa zhodli na 
nasledujúcich krokoch: 
- výška plotu medzi susedmi vo výške min. 2 m je postačujúca 

a akceptovateľná p. Karolom Podhorným, 
- úle budú presunuté min. 3 m od pozemku p. Karola Podhorného do 

15.07.2024, 
- žiadosti p. Podhornej na získanie vyjadrenia od iných susedov na chov včiel 

sa nevyhovelo z dôvodu, že komisia nemôže nútiť občanov na vyjadrenie 
názoru, ak sa chcú vyjadriť, môžu tak urobiť oficiálnou cestou, 

- na podnet p. Karola Podhorného preverila komisia umiestnenie orecha 
v blízkosti úľov, orech nijakých spôsobom nevplýva na správanie včiel. 

 
OcZ berie na vedomie a súhlasí s vyriešením sťažnosti p. Karola 

Podhorného na p. Radovana Folajtára z dôvodu napadnutia včelami. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
16. Diskusia 
 
 Do diskusie sa nikto z prítomných nezapojil. 
 
 
17. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
18. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce poďakovaním poslancom OcZ za ich 

účasť na 4. OcZ, za spoluprácu, pomoc pri dobrovoľníckych prácach v obci, materiálnu 

pomoc a za organizovanie a dohľad nad kultúrnymi akciami. Taktiež poďakoval 

pracovníkom OcÚ za pomoc pri spracovaní a doplnení žiadostí k projektom. Na záver 



poprosil poslancov OcZ o pomoc na brigáde, kde sa budú maľovať staršie prvky na 

detskom ihrisku, ktoré tam zostali. 

 
 
 
 

Zapísala:        Adela Jankechová       
Overovatelia zápisnice:     Ing. Jozef Bartko 

    Dušan Kráľovič 

 

 

 

 

 

                                                              PhDr. Pavol Paulovič, starosta obce 


